
PROTOKÓŁ Nr IV/18
z IV posiedzenia Rady Gminy Mielnik

w dniu 27 grudnia 2018 roku

Sesja Rady Gminy Mielnik rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Mielnik o
godz. 900, zakończyła się o godz. 1155

Lista radnych i zaproszonych gości znajduje się w załączeniu do protokołu.

Pan  Przewodniczący  Rady poinformował,  że  obrady  Rady  Gminy  są  transmitowane  i
utrwalane  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Nagrania  tych  obrad  są
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej na stronie internetowej Gminy.

Do punktu 1.

Otwarcie IV sesji Rady Gminy Mielnik dokonał  Przewodniczący Rady Pan Artur
Gacki.
Pan  Przewodniczący  powitał  radnych,  Pana  Wójta,  Panią  Skarbnik  Pana  Sekretarza,
kierowników jednostek organizacyjnych gminy, zaproszonych gości, sołtysów, i mieszkańców
naszej gminy.
Stwierdził, że na ustawowy skład Rady15 radnych, w sesji uczestniczy 13 radnych.

W trakcie sesji, o godz.9:25, przybył radny Pan Kamil Adrian Zalewski.

Na protokolanta obrad Pan Przewodniczący powołał Panią Elżbietę Szymańską.

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący poinformował,  że  wpłynął  wniosek  Pana  Wójta  o  włączenie  do
porządku obrad punku „Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy
Mielnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w 2019r.”.
Poinformował również, że punkt 7 porządku obrad  otrzymuje brzmienie „Podjęcie uchwały o
zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt
w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy Mielnik”.

Rada  Gminy  w  głosowaniu  imiennym  jednogłośnie,  przy  obecności  13  radnych,
przegłosowała zamianę porządku obrad.

(imienny wykaz głosowania w zał. na str..........prot).

Ustalony porządek obrad sesji brzmi następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Ustalenie porządku obrad.

3. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  Gminy
Mielnik na lata 2018-2029.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018r.
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7. Podjęcie  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
mieszkańców Gminy Mielnik.

8. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego
do  przyznania  nieodpłatnie  pomocy  w zakresie  dożywiania  w  formie  świadczenia
pieniężnego na zakup posiłku lub żywności.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  zasad  zwrotu  wydatków  w  zakresie
dożywiania  w  formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
żywnościowych.

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy
Mielnik na lata 2019-2029.

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik na rok 2019.

12. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik  na rok 2019.
13. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady na 2019r.

1) Komisji Rewizyjnej,
2) Komisji Finansowo-Budżetowej,

3) Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich,
4) Komisji Rozwoju Gospodarczego.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  programu  współpracy  Gminy  Mielnik  z
organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi  działalność
pożytku publicznego w 2019r.

15. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
17. Wolne wnioski.

18. Zakończenie obrad.

Do punktu 3.

Pan Wójt  Gminy  przedłożył  Radzie  Gminy informację  ze  swojej  działalności  w okresie
między sesjami:

1. Pan  Wójt  przedstawił  informację  na  temat  ewentualnych  podwyżek  ceny  śmieci.
Ogłosiliśmy przetarg na odbiór śmieci, jako jedyna zgłosiła się firma PUK z Hajnówki
przedstawiając ofertę na kwotę 386644 zł.  za dwanaście miesięcy,  co daje w skali
miesiąca  kwotę  31887  zł.  W naszej  gminie  1743  osoby  zbiera  śmieci  w  sposób
selektywny, 111 osób w sposób zmieszany. W większości gmin stowarzyszonych w
Podlaskim Stowarzyszeniu Gmin ceny za wywóz śmieci znacznie wzrosły, w powiecie
łosickim nawet o 100 %. Obecnie obowiązujące stawki to 8 zł. (selektywne) i 18 zł.
(zmieszane). Daje to kwotę 15942 zł, dopłata z budżetu gminy wynosi 17 tys.zł., czyli
więcej niż 50 %, choć ustawa mówi o tym, że gmina raczej powinna zarabiać a nie
dopłacać do śmieci.
Pan Wójt zapoznał z przeprowadzoną w UG kalkulacją cen za odbiór śmieci:
I - 10 i 20 zł. (dopłata z budżetu gminy wynosi 13437zł),
II - 11 i 25 zł. (dopłata z budżetu gminy wynosi 11000 zł),
III - 12 i 25 zł. (dopłata z budżetu gminy wynosi 9000 zł),
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IV - 15 i 28 zł. (dopłata z budżetu gminy wynosi 4000 zł),
V - 17 i 31 zł. (dopłata z budżetu gminy wynosi 15 zł.)
Przygotowana  kalkulacja  jest  do  przedyskutowania,  radni  w  tej  sprawie  podejmą
decyzje w niedługim czasie.  Na miesiąc czasu podpiszemy umowę z firma PUK a
potem rada zdecyduje czy i ile będziemy dokładać do śmieci.

2. Pan Wójt przedstawił informację z realizacji zadań inwestycyjnych w 2018r.:
• rewitalizacja Góry Zamkowej wraz z jej otoczeniem - ostatni etap projektu został

przesunięty  do  końca  stycznia  przyszłego  roku  (wydanie  pozwolenia),  termin
zakończenia  całego  procesu  projektowego  to  28  luty  2019r.  Pozwolenie  jest
niezbędne do ubiegania się o środki na rewitalizację.

• budowa oświetlenia na ulicy Mostowej, Królewskiej i na Grabowcu – zadanie w
trakcie realizacji, zakończenie zadania do 30 kwietnia 2019r.

• budowa Chaty Edukacji przyrodniczej w Maćkowiczach -w budżecie gminy na to
zadanie w 2018r. przeznaczono kwotę 230 tys.zł. Aby Chatę zamknąć pod klucz
potrzeba 750 tys.zł.

• budowa przeprawy promowej Niemirów-Gnojno – zmiana lokalizacji istniejacej
przeprawy, przewidziana w projekcie kwota na ten cel to prawie 6 mln.zł.

• zrealizowano I etap zagospodarowania cieku Rubinek dokumentacja i wykonanie
za  kwotę  ok.  140  tys.zł.  Wskazana  jest  kontynuacja  II  etapu  –  budowa  pola
namiotowego i campingu za znacznie wyższą kwotę. Jeśli nie dostaniemy na ten
cel dofinansowania z zewnątrz, będziemy to musieli pokryć z własnych środków.

• budowa i modernizacja ulic w Melniku jest w trakcie realizacji. Dotyczy to ulicy
Górnej i Uroczysko, ulice zostały zrobione, trzeba jeszcze położyć jumby.

• budowa parkingu  przy  ulicy  Widokowej  została  zakończona,  pozostało  jeszcze
wykonanie  oświetlenia  i  toalety,  na  to  potrzeba  środków,  ponieważ  nie
uwzględniono tego w budżecie budowy parkingu.

• modernizacja budynku komunalnego przy ul.Kościuszki (policji)- w budżecie na
rok  2019  zaplanowano  kwotę  21750  zł.  na  wyposażenie  posterunku  policji.
Stanowi  to  50% całości  kosztów,  pieniądze  te  zostaną  przekazane  na  fundusz
wsparcia  policji.  W marcu –  kwietniu  planowane jest  otwarcie  posterunku (po
p[oprawieniu elewacji budynku).

• zakończono  budowę  ulicy  Duboisa,  wystosowaliśmy  pismo  do  Regionalnej
Dyrekcji  Lasów Państwowych w sprawie zagospodarowania 2 arów placu przy
Usześciu. Plac ten byłby parkingiem dla turystów.

• zadanie zielona energia w Gminie Mielnik – budowa kolektorów fotowoltaicznych
na  oczyszczali  ścieków  przechodzi  na  kolejny  rok,  ponieważ  nie  podpisano
umowy z wykonawcą.

• zadanie instalacja fotowoltaiczna i solary w szkole i Orliku również z powodu nie
podpisania umowy z wykonawca przechodzi na następny rok.

3. Inwestycje i zamierzenia przygotowywane do realizacji w 2019 roku:
• budowa garażu OSP w Tokarach – 360 tys.zł,( kwota z 2017r., w przyszłym roku

pewnie będzie wyższa)
• remont budynku i budowa zadaszenia na budynku zaplecza sportowego. Jeszcze

nie rozstrzygnięto konkursu na dotację, szacowana kwota na roboty remontowe
wynosi ok.200 tys.zł, co zdaniem Pana Wójta jest zdecydowanie za mało.

• budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Moszczonie  Królewskiej  –  trzeba  zapytać
mieszkańców Moszczony czy  chcą tej  kanalizacji  czy  raczej  pójść w kierunku
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przydomowych oczyszczalni.
• ponieważ  zraziła  nas  kwota  uruchomienia  promu  należy  zastanowić  się  nad

budową kładki pieszo-rowerowej w Niemirowie. Jest dokumentacja i pozwolenie
na  budowę  i  należy  zrobić  wszystko,  aby  pozyskać  pieniądze  na  ten  cel.
Argumentem  za  może  być  to,  że  trasa  rowerowa  Green  Velo  kończy  się  w
Niemirowie i turyści z racji nie kursującego promu muszą zawracać do Mielnika.
Będziemy lobbować o kładkę w Urzędzie Marszałkowskim w Białymstoku.

• budowa ulicy Białej w Mielniku – koszt budowy tej ulicy wyniesie ponad 2 mln.zł,
jest  to  ulica  gminna  i  musimy  ją  wykonać  z  własnych  środków.  Jest  to  duża
inwestycja, złożyliśmy wniosek o środki zewnętrzne. Na ulicy trzeba zrobić kanał
burzowy i połączyć go z ulicą Brzeską.

• budowa ulicy  Zaszkolnej  w Mielniku  –  całościowy koszt  budowy tej  ulicy  (z
kanalizacją, kanałem burzowym) jest rzędu 9 mln.zł.

• remont budynku po byłej szkole w Tokarach- został do realizacji remont dachu, co
stanowi koszt około 100 tys.zł.

• przebudowa i rozbudowa linii oświetleniowych na terenie gminy za kwotę około
50  tys.zł.  Aktualnie  jest  wykonany  projekt  na  budowę  linii  oświetleniowej  w
Olchowiczach.

• projektem priorytetowym w 2019 roku jest  ulica Królewska. Tak jak Pan Wójt
informował wcześniej, w sprawie tej prowadzone były rozmowy ze Starostwem
Powiatowym  w  Siemiatyczach.  Aby  ulicę  te  zrobić  kompleksowo,  należy
zaprojektować jej oświetlenie i zmienić bieg wodociągu na odcinku ok.200m wraz
z  10  przyłączami  do  gospodarstw  domowych.  W  głównym  odcinku  ulicy
Królewskiej wodociąg biegnie w osi jezdni i trzeba go przenieść w oś chodnika. 

• potrzeba  opracowania  projektu  oświetlenia  na  ulicy  Brzeskiej  w  Mielniku  –
okolice szkoły i na Przedmieściu (wniosek mieszkańców).

• złożono wniosek z tzw. projektu miękkiego o bezpieczne oświetlenie przejść dla
pieszych przy szkole i przy kościele (oświetlenie punktowe).

• wpłynął wniosek mieszkańców o wymianę sieci wodociągowej na Przedmieściu i
w Mielniku – sprawa do rozważenia.

• wskazane  jest  wykonanie  systemu  monitorowania  pracy  przepompowni  i  sieci
kanalizacji  sanitarnej  –  należy  się  nad  tym zastanowić.  Koszt  tego  wyniósłby
około 30 tys.żł.

• były prowadzone rozmowy w sprawie poprawy estetyki Mielnika, wykarczowanie
krzaków, wykonanie nasadzeń roślin na pasach zieleni, zagospodarowanie skarp.
Wykonanie tego projektu to koszt rzędu 4 tys.zł.

• przebudowa kanału deszczowego odprowadzającego wodę od ulicy Zaszkolnej i
Brzeskiej do Buga.

• zagospodarowanie ulic w Mielniku – Tarasowa, Biała w kierunku ulicy Tarasowej,
Ścianka, Popław.

• W  trakcie  opracowywania  jest  plan  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy
Mielnik.

3. Pan Wójt odbył wiele spotkań z kierownikami jednostek organizacyjnych w sprawie
obniżenia wydatków jednostek na 2019r. 

4. Były  również  spotkania  z  proboszczem  z  Niemirowa  dotyczące  obniżenia
dofinansowania na dach. Udało się obniżyć dotację o 70 tys.zł, okazało się jednak że
całość zadania o to 227 tys.zł. a nie 200 tys.zł. jak deklarowano wcześniej. Pozostaje



5

dofinansowanie z budżetu gminy w kwocie 160 tys.zł.

5. Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu Podlaskiego Stowarzyszenia Gmin.
6. W Zespole Szkół w Mielniku odbyło się spotkanie wigilijne wszystkich pracowników

komórek organizacyjnych, Pan Wójt podziękował radnym za udział w tym spotkaniu.

7. Sprawa  Przedszkola  –  pojawiła  się  kolejna  kara,  tym  razem  z  Urzędu
Marszałkowskiego w wysokości 14134 zł. za nieprawidłowości przy przetargu. Inna
kara w wysokości 30 tys.zł została nałożona przez Wojewodę Podlaskiego z tytułu
braku legalizacji.  Ubiegaliśmy się o umorzenie tej kary, ale nic z tego nie wyszło,
ponieważ wcześniej umorzono nam bardzo dużą karę za kanalizację.

8. Pan  Wójt  spotkał  się  burmistrzem  Drohiczyna  aby  wyjaśnić  sprawę  internetu.
Stwierdził,  że  nie  da  się  tego  wyjaśnić,  bo  jest  w  tej  sprawie  tak  wiele  różnych
wątków, że nie wiadomo kiedy w Mielniku i innych miejscowościach będzie internet
światłowodowy.  Udało  się  ustalić,  że  jest  firma z  Brańska,  która  może  podłączyć
internet radiowy za opłatą w wysokości 50 zł. za abonament.

9. W trakcie telefonicznej rozmowy wójt Sarnak zaproponował aby zastanowić się nad
pobieraniem opłaty promowej. Po dalszych rozmowach, na kolejnej sesji, Pan Wójt
szerzej poinformuje o tej sprawie.

10. Pan Wójt uczestniczył w Bożonarodzeniowym Halowym Turnieju Piłki Nożnej, który
odbył się 15 grudnia w Mielniku.

11. Realne zadłużenie Gminy na koniec roku 2018 wyniesie 10 mln.723 tys.zł.

Rada Gminy przyjęła do wiadomości informację Wójta Gminy o pracy między sesjami.

Do punktu 4.

Interpelacja nr 3/18 Pana Kamila Pawła Grzegorza Pury
W imieniu PSG w Mielniku zwracam się z prośbą o wsparcie finansowe naszej placówki.
Prośbę motywuję tym, iż czynnie uczestniczymy w życiu gminy. Codziennie dbamy o jej
bezpieczeństwo i spokój mieszkańców. Ponadto zabezpieczamy wszelkie imprezy, strzeżemy
granic  naszego  kraju.  W  ubiegłym  roku  z  innych  potrzeb  nie  otrzymaliśmy  pomocy
finansowej. Liczymy na to, że w tym roku nasza prośba zostanie pozytywnie rozpatrzona.

(w zał. na str............prot.)
Zapytanie Pana Jarosława Selwestrowicza
Szanowny  Panie  Wójcie,  w  związku  z  napływającymi  do  mnie  głosami  mieszkańców
Moszczony  Królewskiej,  chciałbym  poddać  pod  rozwagę  dwie  sprawy.  Pierwsza  z  nich
związana jest  z  odkupieniem działki  wraz z budynkiem po byłym sklepie GS-u,  która to
graniczy  z  działka  gminną.  Zaniechania  poprzedniego  Wójta  doprowadziły  do  sprzedaży
działki  przez  likwidatora  GS-u  osobie  prywatnej,  niestety  tego  nie  cofniemy.  Czy  Wójt
podejmie rozmowy z obecnym właścicielem o odkupienie w/w nieruchomości? Jeśli tak, w
jakim  horyzoncie  czasowym  sprawa  może  się  rozstrzygnąć?  Odkupienie  placu  leży  w
interesie mieszkańców, ponieważ:

• umożliwiłoby wykonanie praktycznego parkingu przy  budynku świetlicy  wiejskiej.
Świetlica służy często do organizacji imprez okolicznościowych, jak i gminnych, w tej
chwili  nie  dysponuje  jednak  parkingiem,  co  jest  ogromnym  minusem,  nie  tylko
funkcjonalnym, jak i reprezentacyjnym. Należy tu podkreślić, iż w ramach funduszu
sołeckiego na 2017 rok zakupiono kostkę brukową na budowę parkingu i elementy
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ogrodzenia,  a  z  funduszu sołeckiego  na  2019 rok  zarezerwowano 28 tys.  na  jego
ułożenie.  Jednak  jeśli  działka  nie  zostanie  odkupiona,  nie  ma  sensownego  planu
zagospodarowania  otoczenia  świetlicy,  remizy  OSP,  altany,  placu  zabaw  i
wykorzystania zgromadzonych materiałów, które przechowywane bez odpowiedniego
składowania i zabezpieczenia niszczeją.

• Pozwoliłoby to wykonać wygodną, możliwie najkrótszą drogę do budynku OSP, a tym
samym skrócić czas wyjazdu wozu strażackiego. Jest to bardzo istotne, zważając na
fakt, iż jednostka należy do systemu KSRG.

Druga kwestia dotyczy remontu drogi gruntowej (numer ewidencyjny 800). Przybliżając, jest
to droga położona we wsi Moszczona Królewska, wzdłuż miejscowości od strony północnej,
pomiędzy rowem zabezpieczającym wieś w przypadku rozszczelnienia rurociągu PERN, a
działkami,  głównie  polnymi.  Latem  przeprowadzono  prace  geodezyjne  polegające  na
naniesieniu lub odszukaniu słupków pomiarowych (kopców). Na wrześniowym zebraniu były
Wójt deklarował, że droga będzie wyremontowana do końca roku 2018, mamy ostatnie dni
roku,  a  żadne  dalsze  prace  w  tym  obszarze  nie  zostały  wykonane.  Czy  remont  będzie
wykonany?

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 5.

Pani  Skarbnik  Gminy przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na lata 2018-2019.

Komisje  rady  na  posiedzeniu  w dniu  19  grudnia  2018r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Mielnik na
lata 2018-2019.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, podjęła uchwałę nr IV/15/18 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Gminy Mielnik na lata 2018-2019.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 6.

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na
rok 2018.

Komisje  rady  na  posiedzeniu  w dniu  19  grudnia  2018r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, podjęła uchwałę nr IV/16/18 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 7.
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Pani Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach
chronionych mieszkańców Gminy Mielnik.

Komisje  rady  na  posiedzeniu  w dniu  19  grudnia  2018r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych mieszkańców Gminy
Mielnik.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, podjęła uchwałę nr IV/17/18 o zmianie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych
zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych
mieszkańców Gminy Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 8.

Pani Kierownik GOPS  przedstawiła projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w
formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności.

Pan Leszek Karbowski zapytał ile osób korzysta z tej pomocy i jaki jest koszt ogólny.

Pani Kierownik GOPS – koszt ogólny programu na 2019r. jak i w 2018r. wynosi 120 tys.zł.,
96 tys.zł.  pochodzi ze środków budżetu państwa, 24 tys. dokładamy z własnych środków.
Program  dotyczy  150  osób,  100  osób  to  dzieci  do  czasu  ukończenia  nauki,  50  osób  to
pozostałe, które mogą skorzystać z tego programu.

Komisje  rady  na  posiedzeniu  w dniu  19  grudnia  2018r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kryterium  dochodowego  uprawniającego  do
przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia pieniężnego na
zakup posiłku lub żywności.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych,  podjęła  uchwałę nr IV/18/18  w sprawie  podwyższenia  kryterium dochodowego
uprawniającego  do  przyznania  nieodpłatnej  pomocy  w  zakresie  dożywiania  w  formie
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności..

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 9

Pani  Kierownik  GOPS przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  zwrotu
wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci
produktów żywnościowych.

Komisje  rady  na  posiedzeniu  w dniu  19  grudnia  2018r.  pozytywnie  zaopiniowały
projekt uchwały w sprawie określenia zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie
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posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, podjęła uchwałę  nr IV/19/18 w sprawie określenia zwrotu wydatków w zakresie
dożywiania  w  formie  posiłku  albo  świadczenia  rzeczowego  w  postaci  produktów
żywnościowych.

(w zał. na str............prot.)

(po przerwie)

Do punktu 10.

Pani  Skarbnik przedstawiła  projekt  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.
Odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia
opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gm9iny
Mielnik na lata 2019-2029.

(w zał. na str............prot.)

Rada  Gminy  w imiennym głosowaniu  jawnym 13 głosami  przeciw,  przy  1  głosie
wstrzymującym się, odrzuciła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Mielnik na lata 2019-2029.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 11.

Pani  Skarbnik Gminy odczytała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia budżetu  Gminy
Mielnik na rok 2019.

Przewodniczący Komisji Rady Gminy odczytali opinie Komisji w sprawie budżetu gminy na
2019r. Opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego odczytał Pan Przewodniczący Rady Gminy.

1) opinia Komisji ds.Organizcyjnych, Społecznych i Obywatelskich – negatywna 
(w zał. na str..............prot.),

2) opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego – negatywna
(w zał. na str..............prot.),

3) opinia Komisji Finansowo-Budżetowej – negatywna 
(w zał. na str..............prot.).

Pani  Skarbnik  odczytała  uchwałę  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Białymstoku  w
sprawie wyrażenia opinii  o projekcie  budżetu na 2019r.  oraz o możliwości  sfinansowania
deficytu przedstawionego przez Gminę Mielnik.

(w zał. na str............prot.)

W dyskusji nad budżetem głos zabrali:
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Na  wniosek  Pana  Wójta Pani  Skarbnik  Gminy  poinformowała  o  oszczędnościach
poczynionych w budżecie Urzędu Gminy

• 25 tys.zł z wynagrodzeń administracji,
• 25 tys.zł z remontów budynków komunalnych,
• 25 tys.zł.z zakupów administracji,
• 15 tys.zł z usług,
• 33 tys.zł z obsługi długu

Pozostałe oszczędności:
• 100 tys.zł z remontów dróg,
• 67 tys.zł z przepraw promowych,
• 40 tys.zł. z dotacji na parafie

Daje to nam kwotę ok. 430 tys.zł. oszczędności.

Pan Kamil  Zalewski zapytał  jaki  procent  stanowi  123 tys.zł  zaoszczędzone na Urzędzie
Gminy.

Pani  Skarbnik odpowiedziała,  że  stanowi  to  4,5  %  budżetu  Urzędu.  W sumie,  wraz  z
oszczędnościami w jednostkach ,uzbierano ponad 700 tys.zł.

Kierownicy  jednostek  gminnych  poinformowali  o  oszczędnościach  poczynionych  w  ich
budżetach:

Pan dyrektor Zespołu Szkół – ogółem 62 tys.zł.  Wynagrodzenia osobowe zmniejszono o 48
tys.zł. Wynika to z wygaszania gimnazjum i nie zatrudnienia nauczyciela wspomagającego.
W związku z faktem, że nie  znaleziono nauczyciela wspomagającego,  zatrudniono na pół
etatu  pomoc nauczyciela. Zmniejszono o 14 tys.zł zakup materiałów i wyposażenia.

Pan dyrektor GOKSiR – budżet zmniejszono o kwotę 40 tys.zł. Budżet początkowo wynosił
1 mln.320 tys.zł, po zmniejszeniu  wynosi 1 mln.280 tys.zł..

Pani  dyrektor  Gminnej  Biblioteki  Publicznej –  budżet  w  stosunku  do  pierwotnej
propozycji zmniejszono o 8 tys.zł. Jeżeli potrzeba więcej to można zrezygnować z dotacji w
kwocie  30  tys.zł.  jaką  zaplanowano  na  przyszły  rok  na  remont  biblioteki.  Pani  dyrektor
poinformowała, że pozyskała 83 tys.500 zł. na remont biblioteki a 30 tys.zł dotacji z gminy
stanowiło własny wkład do projektu. 

Pan Przewodniczący Rady odpowiedział, że takie rozwiązanie nie wchodzi w grę i 30 tys.
zł. pozostanie wkładem własnym.

Pani  dyrektor  GBP poinformowała  również,  że  jeżeli  uzyska  środki  zewnętrzne  w
wysokości 10 tys.zł. na Koncert Chopinowski, to byłaby oszczędność w budżecie.

Pani  Skarbnik przypomniała,  że  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  nie  otrzyma  dotacji  w
kwocie 227 tys. zł. na zakup zamiatarki. Po podsumowaniu wszystkich oszczędności daje to
kwotę 781 tys.zł.
Pan  Kamil  Zalewski zapytał  o  oszczędności  w  szkole  związane  z  niezatrudnieniem
nauczyciela wspomagającego. Czy dalej szuka się tego nauczyciela?
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Pan dyrektor Zespołu Szkół odpowiedział, że nie znaleziono nauczyciela wspomagającego i
do  końca  roku  szkolnego  będzie  zatrudniona  pomoc  nauczyciela  na  1/2  etatu.  Prawo
oświatowe dopuszcza takie rozwiązanie.

Pan Jarosław Selwestrowicz zapytał o przejściowy deficyt budżetowy.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przejściowy deficyt jest taki, że zaciągamy kredyt najczęściej w
banku  który  nas  obsługuje,  i  który  ma  być  spłacony  do  końca  roku  budżetowego.  Np.
oczekując na pieniądze z dofinansowania unijnego możemy wziąć kredyt w rachunku bez
zgody RIO.

Pan Leszek Karbowski zapytał czy Pan dyrektor Sypek nie widzi możliwości wprowadzenia
oszczędności w przedszkolu.

Pan dyrektor  odpowiedział, ze nie ma takich możliwości, dzieci w przedszkolu jest 51 w
trzech grupach 23, 16 i 12. 

Pan  Wójt stwierdził,  że  jest  zwolennikiem  szukania  oszczędności.  Ciężko  jest  znaleźć
miliony  złotych  oszczędności  w  budżecie,  skoro  przez  ostanie  lata  było  rozpasanie  w
wydatkach.
Oszczędności należy zacząć szukać już od 1 stycznia przyszłego roku, może z 781 tys.zł.
zrobi się milion? Sytuacja wyklaruje się pod koniec stycznia przyszłego roku, czego Pan Wójt
jest pewny. Poprosił o wzięcie pod uwagę przytaczane argumenty i podejście do sprawy  bez
emocji,  tylko  w  drodze  dyskusji  i  rozważań.  Mamy  jeszcze  miesiąc  czasu  aby  szukać
oszczędności i na pewno je znajdziemy.

Rada  Gminy  w imiennym głosowaniu  jawnym 13 głosami  przeciw,  przy  1  głosie
wstrzymującym się, odrzuciła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Mielnik
na rok 2019.

(w zał. na str............prot.)

Pan Przewodniczący poinformował, że następna sesja Rady Gminy odbędzie się 23 stycznia
2019r.,  zaś  na  posiedzenia  komisji  zostaną  poproszeni  kierownicy  jednostek  w  celu
zweryfikowania budżetów przed przedłożeniem ich Radzie Gminy.

Do punktu 12.

Pan Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy
Mielnik na rok 2019.

Pan Sekretarz Gminy  zwrócił się o dopisanie w III kwartale planu pracy, po art.226 ust.3
zwrotu „ustawy o finansach publicznych”.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, podjęła uchwałę  nr IV/20/18 w sprawie planu pracy Rady Gminy Mielnik na rok
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2019.
(w zał. na str............prot.)

Do punktu 13.

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy przedstawili plany pracy Komisji na 2019r.

W  imiennym  głosowaniu  jawnym  Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, przyjęła plan pracy Komisji Rewizyjnej.

(w zał. na str............prot.
I półrocze

1. Kontrola działalności oraz realizacji budżetu za 2018 rok w wybranych jednostkach
gminnych.

2. Rozpatrzenie  sprawozdania  z  realizacji  budżetu  gminy  za  rok  2018  wraz  z
opiniowaniem  przez  RIO  oraz  przedstawienie  wniosku  w  sprawie  udzielenia
absolutorium Wójtowi Gminy.

3. Kontrola realizacji wydatków, zaplanowanych w ramach funduszu sołeckiego na 2018
rok.

4. Kontrola  wydatków  na  realizację  programu  współpracy  z  organizacjami
pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

5. Kontrola umorzeń i odroczeń podatków za 2018 rok.
II półrocze

1. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za I półrocze.
2. Kontrola wydatków gminy na działalność OSP w 2018r.
3. Kontrole zlecone przez radę w zakresie i formie wskazanej w uchwałach rady.
4. Opracowanie i przedstawienie radzie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej

za 2019r.
5. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020r.

W trakcie bieżącego roku harmonogram pracy Komisji Rewizyjnej może być korygowany w
miarę zaistniałych potrzeb.

(w zał. na str............prot.)

W  imiennym  głosowaniu  jawnym  Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, przyjęła plan pracy Komisji Finansowo-Budżetowej.

(w zał. na str............prot.)
I kwartał

1. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2019r.  oraz autopoprawek do projektu budżetu
gminy.

2. Informacje  i  analiza  kosztów  poniesionych  na  inwestycje  i  remonty  w  2018r.  i
informacja z pozyskiwania środków z zewnątrz i ich wykorzystania.

3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2018.
2. Informacje Skarbnika Gminy - kredyty, pożyczki, zadłużenie.
3. Rozpatrzenie informacji z realizacji zadań i wykonania budżetów Gminnego Ośrodka

Sportu i Rekreacji oraz Gminnej Biblioteki Publicznej za 2018r.
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4. Ocena przygotowania GOKSiR do sezonu 2019r. i analiza kosztów za 2018r.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
6. Sprawy różne.

III kwartał
1. Analiza realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019r.
2. Ocena funkcjonowania Zespołu Szkół – analiza kosztów.
3. Ocena  funkcjonowania  Zakładu  Gospodarki  Komunalnej,  wykorzystanie  dotacji  z

budżetu gminy.
4. Analiza budżetu straży pożarnych.
5. Opiniowanie projektów uchwal Rady Gminy.
6. Sprawy różne.

W  imiennym  głosowaniu  jawnym  Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, przyjęła plan pracy Komisji ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich.

(w zał. na str............prot.)
I kwartał 

1. Analiza sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji
oraz Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku za rok 2018. 

2. Opiniowanie programów działania: 
• Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku;
• Gminnej Biblioteki Publicznej w Mielniku.

3. Informacja kierownika Gminnego Ośrodka Zdrowia o funkcjonowaniu w roku 2018 i
planowanych  działaniach  w  zakresie  profilaktyki  zdrowotnej  na  rok  2019  -
„Profilaktyczne programy zdrowotne”. 

4. Informacja o współpracy z organizacjami pozarządowymi w 2018 roku i planach tych
organizacji na rok 2019. 

5. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy. 
6. Sprawy bieżące. 

II kwartał

1. Analiza struktury placówek oświatowych oraz opiekuńczych na terenie gminy. 
2. Analiza systemu organizacji dowozu dzieci do szkoły na terenie gminy, w tym dzieci

niepełnosprawnych. 
3. Opiniowanie  założeń  organizacyjnych  placówek  oświatowych  na  rok  szkolny

2019/2020. 
4. Organizacja wypoczynku dzieci i młodzieży w okresie wakacji. 
5. Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego w zakresie czystości i porządku oraz

bazy turystycznej na terenie gminy. Promocja gminy. 
6. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy. 
7. Sprawy bieżące. 

III kwartał 

1. Ocena przebiegu organizowanych imprez - „Dni Mielnika”, „Muzyczne Dialogi nad
Bugiem” i innych. 

2. Ocena  działalności  szkoły,  przedszkola  i  żłobka  w  roku  2018/19  oraz  stanu
przygotowania do pracy w roku szkolnym 2019/20. 

3. Informacja o stanie i działalności jednostek OSP na terenie Gminy. 
4. Informacja  o  ochronie  przeciwpowodziowej  i  zarządzaniu  kryzysowym na  terenie
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Gminy. 
5. Działalność Gminy w zakresie ochrony środowiska i przyrody. Obszary podlegające

ochronie. 
6. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy. 
7. Sprawy bieżące. 

IV kwartał 
1. Informacja  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  o  pracy  w  zakresie  pomocy

społecznej i aktywizacji lokalnego rynku pracy. Potrzeby a możliwości. 
2. Analiza działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
3. Analiza działalności GOPS w zakresie pomocy społecznej. 
4. Opiniowanie projektu budżetu na rok 2020. 
5. Opracowanie  sprawozdania  z  działalności  Komisji  za  rok  2019  i  przedstawienie

Radzie. 
6. Opracowanie planu pracy komisji na 2020 rok. 
7. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy. 
8. Sprawy bieżące. 

W  imiennym  głosowaniu  jawnym  Rada  Gminy  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, przyjęła plan pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego.

(w zał. na str............prot.)
I kwartał

1. Informacja z realizacji opracowania planu zagospodarowania przestrzennego Gminy
Mielnik.

2. Analiza wykonania inwestycji w 2018 roku.
3.  Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

II kwartał
1. Opiniowanie wykonania budżetu za 2018 rok.
2. Informacja o przygotowaniu gminy do letniego sezonu turystycznego.
3. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
4. Sprawy różne.

III kwartał
1. Opiniowanie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2019 roku.
2. Bieżąca ocena realizowanych inwestycji z budżetu gminy.
3. Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2019.
4. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
5. Sprawy różne.

IV kwartał
1. Rozpatrzenie  wniosków  inwestycyjnych  i  remontowych  zgłoszonych  przez

poszczególne sołectwa do realizacji na 2020 rok.
2. Zaopiniowanie projektu budżetu na 2020 rok.
3. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  z  organizacjami

pozarządowymi.
4. Przygotowanie planu pracy komisji na 2019 rok.
5. Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  przez  gminę  w  roku  szkolnym

2018/2019.
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6. Analiza i opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy.
7. Sprawy różne.

Do punktu 14.

Pan Sekretarz Gminy poinformował, że uchwała w sprawie przyjęcia programu współpracy
Gminy  Mielnik  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadzącymi
działalność  pożytku publicznego  w 2019r.  była  procedowana na  poprzedniej  sesji.  Organ
nadzoru zwrócił nam uwagę, że w treści uchwały brak jest zapisu mówiącego o tym, że jest to
przepis prawa miejscowego. Stąd potrzeba ponownego przegłosowania tej uchwały w wersji
uzupełnionej  o  ten  zapis.  W treści  merytorycznej  uchwały przywrócono również par.24  z
wcześniejszego projektu uchwały.

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych,  podjęła uchwałę nr IV/21/18  w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy
Mielnik z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego w 2019r.

(w zał. na str............prot.)

Do punktu 15

Rada  Gminy  w  imiennym  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie,  przy  obecności  14
radnych, przyjęła protokół z III sesji Rady Gminy w dniu 12 grudnia 2018r.

(w zał. na str............prot)

Do punktu 16.

Pan  Sekretarz  Gminy odczytał  odpowiedzi  na  interpelacje  złożone  na  poprzedniej  sesji
przez  Pana  Kamila  Adriana  Zalewskiego  i  udzielił  dodatkowych  informacji  dotyczących
repatriacji.
Odpowiedź  na  interpelację  i  zapytanie  złożone  na  dzisiejszej  sesji  są  w  załączeniu.  do
protokołu.

(w zał. na str............prot)

Do punktu 17.

Pan  Leszek  Karbowski  stwierdził  że  warto  byłoby  się  zastanowić  nad  budowa  ulicy
Zaszkolnej i Ścianki. Czy te ulice będą eksploatowane przez ruch kołowy w dostatecznym
stopniu? Jeśli nie byłoby tam ruchu samochodów to czy jest sens budować pełną ulicę czy
tylko  ja  utwardzić  dla  ruchu  pieszego?  To  by  zmniejszyło  koszty.  Trzeba  się  nad  tym
zastanowić.

Pan Stanisław Drozdowski – sołtys sołectwa Wajków
Poinformował, że w Wajkowie w Wigilię i Święta nie odśnieżono dróg gminnych, odśnieżono
tylko drogę powiatową.
Przedstawiciel  ZGK wyjaśnił,  że  przyczyną tego była awaria  ciągnika a potem zabrakło
czasu.
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Pan Bogusław Harbaszewski zwrócił się z prośbą aby budowie ulicy Królewskiej wykonać
drogę dojazdową do państwa S. i ich sąsiadów.

Pan Franciszek Hruświcki – sołtys sołectwa Tokary
1) należy wykonać przepust na drodze gminnej, jest to droga w kierunku Osiennik. Jeśli

przepust nie zostanie zrobiony, to wiosną droga ta zostanie rozmyta.
2) Droga  z  Wilanowa  do  Niemirowa  jest  nieprzejezdna  dla  samochodów,  można

przejechać tylko ciągnikiem.

Pan Witold Terebun poinformował o braku oznakowania przejścia dla piesych w Wilanowie
Znak pionowy stoi, brak jest oznakowania poziomego jezdni.

Pan Dyrektor GOKSiR jako członek rady sołeckiej odniósł się do sprawy budowy ulicy
Zaszkolnej. Na część ulicy Zaszkolnej został wykonany projekt zamienny, nie mówiący wcale
o budowie drogi za 8 mln.zł. Kosztorys opiewał w 2018r. na kwotę ok. 180 tys.zł i dotyczył
budowy odcinka drogi od GOKSiR do bramy szkolnej. Drogą tą nie da się ani przejść ani
przejechać  a  jest  to  główny  ciąg  komunikacyjny  dla  dzieci,  które  codziennie  chodżą  do
biblioteki, na zajęcia z angielskiego w GOKSiR itp. Rada sołecka Mielnika w 2015 lub 2016r.
zakupiła na tę drogę 400m2, co wystarczy na polowe drogi. Pan dyrektor zaapelował do Rady
Gminy aby zastanowić się nad budową tej drogi.

Pan Kamil Zalewski poinformował,  że ze względu na jedną drogę dojazdową do szkoły
planowano, że z jednej strony będzie wjazd, zaś wyjazd będzie ulicą Zaszkolną.

Pan Leszek Karbowski stwierdził, że wystarczy utwardzenie tej ulicy do ruchu pieszego.

Pan Jarosław Selwestrowicz poprosił o informację który referat za co odpowiada aby na
posiedzeniu  rady  nie  robić  koncertu  życzeń,  tylko  bezpośrednio  składać  wnioski  do
pracowników Urzędu Gminy.

Pan Wójt poinformował, że na stronie gminy jest informacja kto i za co odpowiada w UG,
ale jeśli jest taka potrzeba, to taką informację sporządzimy na piśmie.

Pan Kamil Zalewski stwierdził, że należy apelować do powiatu w sprawie posypywania dróg
powiatowych. Przytoczył przykłady dotyczące dróg wojewódzkich.

Pan Sekretarz odpowiedział, że standard utrzymania dróg wojewódzkich jest zupełnie inny
niż dróg powiatowych. Mamy podpisane porozumienie z powiatem na zimowe utrzymanie
dróg zgodnie z którym ZGK ma odśnieżać, kiedy śnieg przestanie padać. W sytuacji, kiedy
śnieg pada dzień i  noc i  po drodze jeżdżą samochody, to śnieg na drodze jest  ujeżdżony.
Kiedy otrzymamy z powiatu dyspozycję odśnieżania, to wówczas niewielu już da się zrobić
na  takiej  drodze.  Jeśli  chodzi  o  solenie,  to  standard na drogach powiatowych przewiduje
posypywanie tylko na łukach i przystankach. 
Jeśli nie przyjmiemy warunków oferowanych nam przez powiat, to sprzęt ZGK będzie stał a
zarobi ktoś inny, zaś na drogach w gminie wcale nie będzie lepiej. 
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Przedstawiciel ZGK potwierdził, że możemy odśnieżać lub posypywać tylko po otrzymaniu
dyspozycji z powiatu. Jeśli zrobimy to bez ich pozwolenia, nie zapłacą nam. Podobnie jest
latem z koszeniem poboczy dróg powiatowych.

Pani Alicja Sawczuk zwróciła uwagę na nieodśnieżone chodniki w stronę Przedmieścia.
To zagraża bezpieczeństwu pieszych.

Pan Sekretarz raz jeszcze przypomniał, że nie mamy na to wpływu, ponieważ to powiat
decyduje co i gdzie mamy odśnieżać

Do punktu 18.

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad  IV  sesji  Rady  Gminy  Pan  Przewodniczący
podziękował Radnym i gościom za udział w sesji i zamknął jej obrady.

Protokołowała

Elżbieta Szymańska

Przewodniczący 

   Artur Gacki


